
P R O T O K Ó Ł   14/2020 

posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

które odbyło się w dniu 16 lipca 2020 roku o godz. 1400 

 

  

 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie „Programu Ochrony Powietrza dla Strefy Pomorskiej”. 

3. Wolne wnioski, sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1.  

Przewodniczący Komisji Szymon Zander otworzył posiedzenie Komisji, powitał zebranych, 

stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia. W posiedzeniu wzięło udział                                

3 członków Komisji oraz Pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

 

Lista uczestników posiedzenia stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

 
Ad. 2.  
 
W dniu 6 lipca 2020 r. do Komisji Ochrony Środowiska wpłynął Komunikat Zarządu 

Województwa Pomorskiego o ponownym przystąpieniu do konsultacji społecznych Programu 

ochrony powietrza dla strefy pomorskiej, w której został przekroczony poziom dopuszczalny 

pyłu zawieszonego PM10 oraz poziom docelowy benzo(a)pirenu. 

Uczestnicząca w posiedzeniu pracownica Referatu Gospodarki Komunalnej przedstawiła 

zmiany, które zostały uwzględnione w projekcie uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego 

w ramach opiniowania i konsultacji społecznych w sprawie programu ochrony powietrza. 

Projekt Uchwały Sejmiku województwa Pomorskiego  w sprawie programu ochrony powietrza 

 dla strefy pomorskiej był w posiadaniu każdego z członków komisji Ochrony Środowiska 

i stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  

Komisja, po przeanalizowaniu uwag oraz zapoznaniu się z projektem uchwały zajęła 

następujące stanowisko: 



 Komisja Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 16 lipca 2020 r. 

jednogłośnie, bez uwag przyjęła projekt uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie programu ochrony powietrza dla strefy pomorskiej, 

w której został przekroczony poziom dopuszczalny pyłu zawieszonego PM10 

oraz poziom docelowy benzo(a)pirenu. 

Wniosek Komisji Nr 18/2020 stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3.  

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.4.  

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim  

za przybycie i zamknął posiedzenie.  

 
 

Protokół sporządziła:  

                                                                                                                   

Alicja Dąbrowska                                                                                                                                                                                                                                                            
         
                                                                                                                       
                                                                                                                      

                                                                                                    Przewodniczący Komisji 

                                                                          Ochrony Środowiska 

   

                                                                               Szymon Zander 
                                      
 

 

                                                                                                                                           
 
 


